

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA			ACTA Núm. 23
Assistents: Raquel, Xavi, Maite, Pili, David, Carles, Anna, Virginia			Data: 30/03/23 Hora: 21,40h.
COMISSIÓ/TEMA	SITUACIÓ/ACORDS	TASQUES	RESPONSABLE
Aprovació de l'acta anterior	Repàs de les tasques pendents.	Fet	
Traspàs informació CE	Projecte Música: La Lucía (mestra de música amb plaça a l'escola) demana el trasllat a una altra escola, per tant, el proper curs hi haurà mestre/a de música nou/va i es podrà iniciar un projecte de música d'escola amb sentit.		Maite
	Colònies 6è: Camino torna a ser el de sempre. 7 dies, un i un de viatge i 2 trams amb bus. Quan tornin, tant infants com mestres participants al camino, s'agafaran 2 dies de festa.		
	Oferta places curs 23/24: Més demanda que oferta. 32 places de P3, 20 de les quals són per a germans.		
traspàs reunió comi mixta comunicació	<ul style="list-style-type: none"> <li>S'ha parlat de que la setmana passada van passar molts missatges del Grup Impulsor de Pati. Han justificat el bombardeig com a error d'alguns docents.</li> <li>També s'ha parlat de com es podria enviar un formulari que volen passar des del GIdP, perquè les CoDi no saben massa com passar un formulari. Hem acordat que es passarà per mail, ja que és el canal oficial.</li> <li>S'ha parlat d'empoderar les persones d'enllaç perquè animin a les altres famílies a contestar el formulari i altres coses</li> </ul>	Buscarem l'escrit-protocol de comunicació que es va redactar justament perquè quedessin clars els canals de comunicació en cada cas.	Comissió de comunicació
tema nova gestoria	<p>La Marina ens ha passat un preu d'una gestoria que cobren per tràmit. Tenim dos pressupostos. A la Gestoria antiga ja els hem dit que no volem seguir amb ells. Hem de decidir quina gestoria agafem.</p> <p>A: Una és tarifa plana de 100€ trimestrals+IVA (per les necessitats que els hem exposat que tenim usualment), extres a part</p> <p>B: Cobren per document. Sumant documents +IVA (extres a part). 30€ de diferència entre una i altra.</p>	Arreglar tema documentació amb les gestories sortint i entrant.	Xavi i Carles

convocar assemblea i pensar dinàmica	Es farà el dia 14, s'enviarà correu demà. L'assemblea es planteja com a moment d'escoltar les famílies. També es planteja fer-la a l'aire lliure.	Preparar assemblea	JuDi
Comissió de Festes: busquen gent per col·laborar aquest dia.	Pensem com podem ajudar a la comissió de festes a trobar gent. Per mitjà de persones d'enllaç? De persones d'enllaç a les aules? Per mail? Per whats?		Demànarem a la comissió que un membre vingui a la propera JuDi
Casals estiu	Pamipipa encara no ha passat proposta. C.Complementàries diu de tirar endavant amb el sondeig de quantes famílies s'apuntarien a Casals a l'escola. El primer divendres després de Setmana Santa s'enviaria mail.	Preparar el mail	Complementàries
Altres temes parlats amb CoDi	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Dia especial: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ CoDi ha dit que tenen diners per pagar el que s'hagi de fer. Que on no arribi la CAFI, ho posen ells.</li> <li>○ Les tasques del dia especial, les estan recollint entre comunitat i comissió de pati</li> <li>○ Esmorzar del dia especial: Creiem que Pamipipa no pagarà l'esmorzar. Si és el cas, qui pagarà l'esmorzar? Decidim d'imputar-ho a la comissió d'enllaç, però que prepari l'esmorzar Pamipipa. Demanariem pressupost.</li> </ul> </li> </ul>	Preparar el mail per Pamipipa	Raquel/Anna
	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Tema econòmic, qui paga què? <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Escola està recollint la despesa que tindran aquest curs amb els monitoratges de les reunions. Accepten que la nostra condició és monitoratge finançat per la CAFI dels que paguen la quota (cosa que s'hauria d'aprovar en assemblea)</li> </ul> </li> </ul>		
	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Hi ha una mica de dubtes amb les hores lliures (dies festius) que Pamipipa dona als monitors per a fer els informes. En principi, amb les hores de colònies i sortides, haurien de sortir els números (d'hores).</li> </ul>	Parlar amb les mestres de la comissió de menjador	David
	<ul style="list-style-type: none"> <li>● Propera reunió 21 d'abril? Qui podria anar-hi? De moment Pili i Raquel</li> </ul>	Crear un document compartit amb CoDi per anar afegint els temes de la propera reunió	Raquel

Samarretes per a vendre (solidària)	S'ha presentat un dibuix per a fer samarretes diferents a les que hi ha hagut fins ara. Escola hi troba a faltar la i identificativa del logo d'Ítaca i no vol canviar-ho. Com a molt, accepta fer samarretes d'altres colors. No s'entén massa el motiu, i ara mateix no se sap per on seguir.	Es vol seguir parlant i arribar a acord	
-------------------------------------	---	---	--

Data propera reunió (per a preparar l'assemblea): 5 d'abril 21,30h